
 

 

LEJERBO AFD: 008 - BISTRUPLUND 
 
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE DEN 06. OKTOBER 2020  
 
DELTAGERE: JETTE LINDBERG (JL) – NIELS KRISTIAN HANSEN 
(NKH) – YVONNE DETLEFSEN (YD) – PER VOIGT (PV) – TRUELS 
TRUELSEN (TT) SAMT CONNY BIRKHOLM (CB) 
 
 
DAGSORDEN: 
 
 

1. VALG AF DIRIGENT  
JL BLEV VALGT SOM DIRIGENT 

 
 

2. GODKENDELSE AF REFERAT 
REFERAT ER TIDLIGERE GODKENDT – INTET REFERAT FRA 
MØDET MED DEN NYE LOKALINSPEKTØR 
 
CB VALGT SOM REFERENT FOR DETTE MØDE 
 
BESØG AF TRE BEBOERE: 
BETTINA ENGLER – ARNE ENGLER SAMT MICHEL VINCENT 
 
DE ØNSKEDE AT GØRE INDSIGELSE MOD DEN NETOP 
UDSENDTE INDKALDELSE TIL ORDINÆRT BEBOERMØDE 
DEN 2. NOVEMBER 2020 
 
1. INDKALDELSEN VAR IKKE UDSENDT AF BESTYRELSEN, 

SOM DEN SKAL IFLG. VEDTÆGTERNE, MEN UDSENDT AF 
ADMINISTRATIONEN. NKH GJORDE OPMÆRKSOM PÅ. AT 
DETTE VILLE VÆRE OPLAGT AT GØRE OPMÆRKSOM PÅ 
VED BEBOERMØDET, MEN DER VAR FLERE PUNKTER 

 
2. DER STÅR, AT DER KAN STEMMES VED FULDMAGT – 

DETTE ER HELLER IKKE KORREKT IFLG. VEDTÆGTERNE 
– DER MÅ DER IKKE STEMMES VED FULDMAGT. 

 
 



 

 

3. CB SVAREDE, AT DET ER KORREKT, AT DET BURDE 
VÆRE BESTYRELSEN, SOM STÅR FOR INDKALDELSEN, 
MEN DA DER SKULLE SENDES TILMELDINGSBLANKET, 
SOM SKAL SENDES TIL ADMINISTRATIONSKONTORET 
MED UD SAMT ANDET MATERIALE SÅ VALGTE MAN AT 
LADE ADMINISTRATIONEN STÅ FOR UDSENDELSEN. 
 
HVAD ANGÅR AFSTEMNING VED FULDMAGT ER DET EN 
BESLUTNING SOM ER TAGET I FORBINDELSE MED 
CORONAKRISEN  
 
PÅ SPØRGSMÅL OM, HVORVIDT DET ER EN 
LEJERBOBESLUTNING HENVISTE VI TIL BL, SOM ER 
VORES ”LIVLINJE” I FORHOLD TIL ANBEFALINGER 
 
DER BLEV HENVIST TIL BLS HJEMMESIDE FOR 
YDERLIGERE INFORMATIONER. 
 
DER VAR OGSÅ FEJL I PUNKTET VALG TIL 
BESTYRELSEN, DA TRUELS TRUELSEN STOD SOM 
VÆRENDE PÅ VALG. 
 
TRUELS KAN IKKE GENVÆLGES, DA HAN NU ER ANSAT I 
AFDELINGEN. 
 
DER VAR FORSLAG OM, AT VI KUNNE HOLDE 
BEBOERMØDET AD FLERE OMGANGE, SÅ DER IKKE VAR 
BEHOV FOR TILMELDINGER – DETTE AFVISTE CB  
 
SÅFREMT DER ER FLERE TILMELDT END DER ER PLADS 
TIL VIL BEBOERMØDET BLIVE UDSAT 
 
SAMTLIGE BEMÆRKNINGER BLEV TAGET TIL 
EFTERRETNING 
 
DE FREMMØDTE FORLOD MØDET 

 
3. NYT FRA LOKALINSPEKTØR TRUELS TRUELSEN 

 
TRUELS HAVDE IKKE NOGET NYT AT TILFØJE, DA DET KUN 
VAR EN UGE SIDEN VI HAVDE HAFT MØDE. 



 

 

 
 

4. NYT FRA ADMINISTRATIONEN VED CONNY BIRKHOLM  
 

CB HAR FORSØGT AT FINDE FREM TIL, HVEM DER SENDER 
MATERIALE TIL PV, SOM HAN IKKE ER INTERESSERET I. 
DER HAR VÆRET KONTAKT TIL DEN AFSENDER FRA 
MATERIALET, SOM IKKE VED HVEM DET ER. DER ER DOG 
IKKE KOMMET MERE I POSTKASSEN. 

 
CORONATILRETNINGER – DETTE ER ISÆR AKTUELT 
SÅFREMT DER KOMMER FLERE TILMELDINGER END 50 TIL 
VORT BEBOERMØDE – SÅ SKAL MØDET UDSÆTTES TIL ET 
TIDSPUNKT HVOR DET IGEN ER TILLADT MED STØRRE 
FORSAMLINGER 
 

 
5. NYT FRA ANDRE BESTYRELSESMEDLEMMER 

 
JL GJORDE OPMÆRKSOM PÅ, AT VI HAR ET HÆNGEPARTI 
VEDR. EKSTRA TØRRETUMBLER, SOM VI HAR LOVET AT 
ARBEJDE VIDERE MED VED SIDSTE BEBOERMØDE. 
 
TT VIL BEDE SINE MEDARBEJDERE TJEKKE OP PÅ 
MULIGHEDERNE FOR PASSENDE RUM TIL OPSÆTNING – 
TØRRETUMBLEREN SKAL KOBLES PÅ 
BETALINGSSYSTEMET. 
 
YD MANGLEDE EN HANDLING PÅ ANMELDT VANDSKADE I 
NR. 21. 
 
DER BLEV GIVET UDTRYK FOR, AT DET VAR SVÆRT AT FÅ 
KONTAKT MED MEDARBEJDERNE. 
 
TT OPLYSTE, AT DER ER ALTID VIL BLIVE SVARET PÅ 
SERVICETELEFONEN – AT DER ER KONTORTID ONSDAG 
MELLEM KL. 08.00 OG 09.00 SAMT AT DER KAN SENDES EN 
MAIL 
 



 

 

SAMTIDIG HENLEDES OPMÆRKSOMHEDEN PÅ, AT 
OPGAVER FRA BEBOERNE IKKE SKAL FREMLÆGGES PÅ 
BESTYRELSESMØDERNE MEN VIA KONTORET 
 
TT FØLGER OP DEN OMTALTE VANDSKADE 
 

 
6. FREMTIDIGE OPGAVER 

 
HERUNDER ORDINÆRT BEBOERMØDE – ER VENDT 
TIDLIGERE 
 
 

7. EVENTUELT 
 

INTET UNDER DETTE PUNKT 
 
 

8. NÆSTE MØDE 
 

OPSAMLINGSMØDE DEN 20. OKTOBER HVOR 
TILMELDINGSFRISTEN TIL BEBOERMØDET ER SLUT OG 
HVOR VI SKAL BESLUTTE OM MØDET SKAL UDSÆTTES 
ELLER AFHOLDES. 
 
DETTE ER OGSÅ SIDSTE FRIST FOR INDKOMNE FORSLAG – 
FORSLAG VEDR. HELHEDSPLANEN HENVISES TIL MØDE OM 
DENNE. 
 
REFERENT CONNY BIRKHOLM 

  


